
 
 

 

Številka: 011-8/2023 
Datum: 23. 1. 2024 
 

ZAPIS 

11. seje Nadzornega odbora, ki je bila 17. 1. 2024, ob 15.30 uri, v prostorih Občine 
Ajdovščina, Cesta 5. maja 6/a. 

 

PRISOTNI ČLANI ODBORA: Tomaž Pirjevec, Peter Medvešček, Zvonko Mikuš in Nina Bavčar 
Čargo 

OPRAVIČENO ODSOTEN: Mateja Verč 

OSTALI PRISOTNI: 

- Karmen Slokar, občinska uprava (vodja oddelka za finance) 

Predsednik odbora Tomaž Pirjevec (v nadaljevanju: predsednik NO) je ugotovil sklepčnost 
odbora in pričel s 11. sejo odbora. Člani Nadzornega odbora (v nadaljevanju člani NO) so 
soglasno sprejeli predlagani dnevni red in sejo nadaljevali po naslednjem dnevnem redu: 

1. Potrditev zapisa 10. seje Nadzornega odbora;  
2. Potrditev osnutka poročila nepr_oa_18-22; 
3. Poročilo o izvajanju priporočil in predlogov iz Poročila o opravljenem nadzoru Krajevne 

skupnosti Lokavec, Krajevne skupnosti Dobravlje , Krajevne skupnosti Vipavski Križ in 
Občine Ajdovščina s poudarkom na analizi prejema financiranja s strani občine 

4. Sklepi o nadzorih in obvestila nadzorovanim osebam;  
5. Pregled načrta dela in časovnica nadzorov; 
6. Pobude članov Nadzornega odbora.  

 

K 1. točki dnevnega reda: Potrditev zapisa 8. seje Nadzornega odbora 

Člani odbora na zapis 10. seje odbora niso imeli pripomb. 

Sklep: 
NO sprejme zapis 10. seje Nadzornega odbora. 
Glasovanje: 
Prisotnih: 4 člani; 
ZA: 4 člani; 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno. 



 

K 2. točki dnevnega reda: Potrditev osnutka poročila   nepr_oa_18-22            

Zvonko Mikuš je imel pripombo, da v zapisu niso bili upoštevani vsi popravki, ki so bili 
dogovorjeni na prejšnji seji odbora.  

Peter Medvešček je pojasnil svoje razumevanje zapisanega. 

Člani odbora so se dogovorili, da upoštevajo pripombe Zvona Mikuša in popravke vnesejo v 
osnutek poročila ter takega pošljejo nadzorovani osebi. Na strani 3 osnutka se doda »prva« 
dražba, na strani  4 osnutka se pa doda »druga« dražba in v prvi točki mnenja se popravi na »ni 
mogoče ugotoviti, ali je bila cenitev opravljena«. 

Člani odbora so se z osnutkom poročila z upoštevanimi popravki strinjali. 

Sklep: 
NO sprejme sklep, da se osnutek poročila  nepr_oa_18-22  s popravki sprejme. 
Glasovanje: 
Prisotnih: 4 člani; 
ZA: 4 člani; 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno 
 

K 3.točki dnevnega reda: Poročilo o izvajanju priporočil in predlogov iz Poročila o opravljenem 
nadzoru Krajevne skupnosti Lokavec, Krajevne skupnosti Dobravlje , Krajevne skupnosti 
Vipavski Križ in Občine Ajdovščina s poudarkom na analizi prejema financiranja s strani občine 

Predsednik NO je predstavil Poročilo o izvajanju priporočil in predlogov iz Poročila o 
opravljenem nadzoru Krajevne skupnosti Lokavec, Krajevne skupnosti Dobravlje , Krajevne 
skupnosti Vipavski Križ in Občine Ajdovščina s poudarkom na analizi prejema financiranja s 
strani občine.  

Člani odbora so imeli na posamezne točke iz poročila pripombe in zahtevali dopolnitev: 

1. priporočilo: Ko bo Pravilnik o računovodstvu pripravljen, naj ga občinska uprava 
posreduje NO v vednost, 

2. priporočilo: NO naj se posreduje pripombe in mnenja prejeta s strani KS, Zapisnik 
sestanka KS z dne 11. 1. 2024 in morebitne druge komunikacije na to temo med občino 
in KS, 

3. priporočilo: NO naj se posreduje datum ureditev problematike nakazovanja najemnin v 
proračun in vzorec pogodbe, s katero se bo to uredilo, 

6. priporočilo: NO bo končno poročilo posredoval skupni revizijski službi ter izpostavil 
priporočilo, ki se nanaša na revizijsko službo. 

Sklep: 
NO se je seznanil s poročilom in dal nanj pripombe, ki se jih pošlje Občini Ajdovščina. 
 
Glasovanje: 
Prisotnih: 4 člani; 
ZA: 4 člani; 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno 



 

K 4. točki dnevnega reda: Sklepi o nadzorih in obvestila nadzorovanim osebam 
 
Sklepe o nadzorih se naloži v oblak NO, obvestila se pošlje nadzorovanim osebam. 
 

K 5. točki dnevnega reda: Pregled načrta dela in časovnica nadzorov  

Predsednik NO je pojasnil, da je smiselno da se začne z nadzori, kjer je nadzorovano leto 
2022, saj so za te nadzore vsi podatki že na razpolago. Člani NO so pregledali plan nadzorov 
za leto 2024 in se dogovorili s katerimi nadzori se prične. 
 
Sklep:  
Začnejo se nadzori: Nadzor poslovanja Razvojne agencije ROD Ajdovščina v letu 2022, Nadzor 
poslovanja Mladinskega sveta Ajdovščina in Nadzor nad načinom in postopkom izbora 
predlogov za realizacijo projektov na podlagi pobud občanov in poraba sredstev v zvezi s tem 
(participativni proračun) za projekt zaključen v obdobju 2022 2023. 
 
Glasovanje: 
Prisotnih: 4 člani; 
ZA: 4 člani; 
PROTI: / 
Sklep je bil sprejet soglasno 
 
 
K 6. točki dnevnega reda: Pobude članov Nadzornega odbora 

Predsednik NO je predstavil odgovor Ministrstva za javno upravo v zvezi s poročilom o nadzoru 
Zavoda za šport. Izpostavil je stališče, da NO ne more nadzirati tržnega dela poslovanja in da 
mora o vseh neskladjih, ki jih pri nadzorih ugotovi obveščati pristojna ministrstva.  

 
Naslednja seja bo 14. 2. 2024 ob 15.30 uri. 

Seja je bila zaključena ob 17.15 uri. 

 

 

 

Zapisala: Karmen Slokar 

 

 Tomaž Pirjevec l.r.,   predsednik odbora 


